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Nr. 

Datum Besluiten/acties Wie 

95 9/4  Er was een vraag over de meerjarige verrekening van 

de vennootschapsbelasting. Een collega van LNV is hiermee bezig 

en komt er op terug.  De persoon wordt gekoppeld aan Ruud 

TF Financiën 

94 9/4  kabinet heeft een bedrag beschikbaar voor startups en 

scale ups. In hoeverre zijn bepaalde regelingen stapelbaar? Moet 

worden uitgezocht. 

Er wordt uitgezocht of deze regeliing ook toepasbaar is voor de 

primaire sector. 

TF Financiën 

93 9/4 Niels; we moeten niet alleen op de korte termijn kijken, sommige 

effecten merken we pas op de lange termijn.  dit wordt 

meegenomen in de TF scenario’s 

TF Scenario’s 

92 9/4 Wiebe Draaier een boodschap mee geven naar Hoeksta en 

Wiebes, wordt voorbereidt door communicatieteam 

Regiegroep 

91 9/4 Anthos gaat een inventarisatie doen onder de leden van welke 

regelingen men nu gebruik maakt. Misschien moet dit breder 

worden opgepakt. 

Branches 

90 8/4 De provisie op de BMKB regeling is gehalveerd, geldt dit ook voor 

het borgstellingsfonds.  zal dit navragen. 

 geeft aan dat de korting ook geldt voor de borgstelling 

maar dat dit eerst nog gepubliceerd moet worden in de 

Staatscourant 

 

89 8/4 Reactie op de GO regeling; Sjaak; het blijft een lening, het is dus 

geen lastenverlichting maar verzwaring. Het steunfonds is het 

belangrijkste voor ons. Richard geeft aan dat de GO regeling voor 

3 jaar is. Dat is te kort, moet minimaal 7 jaar zijn in onze sector. 

TF Financiën 
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Er moet een goede analyse komen van de GO regeling.  

aan de banken is gevraagd om hiervan een analyse te maken. Dit 

moet voor 12 uur vandaag klaar zijn. 

 de banken zijn bezig met een uitwerking om deze 

regeling aangepast te krijgen. 

87 8/4 Morgen staat de uitwerking van het steunfonds op de agenda 

van de ambtelijke vijfhoek, maandag de bestuurlijke vijfhoek. 

Bedrag is nog niet bekend. Er is wel politieke steun. Floris geeft 

een winstwaarschuwing af want het is een politiek besluit. Dus 

nog niet zeker.  Er is in ieder geval een groep personen standby 

om direct met de uitwerking van het steunfonds aan de slag te 

gaan samen met LNV (  Carin, Gert M) 

 geeft aan dat hij graag van de banken in indicatie willen 

hebben hoe dit de bedrijven gaat helpen. Dus een analyse van de 

effecten hiervan.  vraagt dit op bij de banken. 

TF Financiën, 

 

86 8/4 Jaap legt uit dat vanwege de overbelasting van het UWV de 

aangepast NOW regeling niet via deze instantie gaat. Jaap vraagt 

bij LTO op hoe de regeling precies in elkaar zit zodat dit aan de 

achterban overgebracht kan worden. 

Jaap 

83 7/4 GFH wil betrokken zijn bij de gesprekken met ACM. Afgesproken 

wordt dat een aantal casussen worden voorgelegd bij ACM 

vanuit de verschillende invalshoeken van de gehele 

tuinbouwsector om te bespreken met ACM, LNV en Carla 

Boonstra.  vraagt deze casussen op bij iedereen 

 gaat een afspraak plannen met ACM. 

 

82 3/4 Er moet een voorlichting komen voor bedrijven hoe zij om 

moeten gaan met herintreders, mensen die herstelt zijn van 

corona. 

TF arbeid is aan de slag met een protocol 

TF arbeid 

78 2/4 Er moet een plan komen voor de verdeling van het noodfonds 

sierteelt, mocht dat beschikbaar komen. En wat wordt de tijdslijn 

hierbij? 

 licht dit punt toe. 

• Men hoopt deze week tot een eindproduct te kunnen

komen zodat het ministerie van Financiën hierover een

besluit kan nemen.

• Het is nog niet bepaald op welke manier men de

schadevergoeding zal toepassen. Dit is men name voor

de grote kwekers heel erg van belang omdat de

verliezen daar het grootste zijn.

TF Financiën 
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• Alleen bedrijven met een continuïteitsperspectief

komen in aanmerking voor een schadevergoeding. Deze

info zal door de banken moeten worden aangegeven.

• RFH zal mogelijk een faciliterende rol spelen in het

uitkeren van de schadevergoedingen.

• Dat zal men doen voor de hele sierteeltketen dus niet

alleen de kwekers.

Gert geeft aan dat men nu een overzicht aan het maken is 

(samen met de banken) over het percentage bedrijven wat nu in 

de problemen is aan te geven. Dit is handig voor de politiek. 

 geeft aan dat iedere branche zelf moet nadenken hoe zij 

kunnen helpen bij de uitvoering vanuit de branche vereniging. 

Voor Anthos en Plantum is het lastig om zelf te faciliteren bij 

uitbetaling naar leden. Hier moet alvast over nagedacht gaan 

worden. 

62 30/3 Is er al een overzicht in welke sectoren de meeste 

arbeidstijdverkorting is aangevraagd? Nee, vrijdag zal ook 

iemand van de TF arbeid worden gevraagd om verslag te doen 

van de vorderingen op dit gebied. 

TF arbeid 
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